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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a valódi helyzet a győri Audi-gyárban a 
munkahelyek kapcsán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Március  második  felében  arról  lehetett  tudomást  szerezni,  hogy megállapodott  a  munkahelyek
hosszú távú megőrzéséről az Audi Hungaria Zrt. az Audi Hungaria Független Szakszervezettel.

Az  Audi  és  a  szakszervezet  március  18-án  állapodott  meg  a  bérekről.  Átlagosan  36%-os
jövedelemnövekedést jelent a megállapodás három év alatt a dolgozók számára, idén 12,5%-os lesz
a növekedés. A bérmegállapodás egyebek mellett tartalmazta az inflációkövetést, évente egyszeri
alkalommal  130  ezer  forint  szabadon  választható  kifizetést,  valamint  egy,  a  foglalkoztatás
biztonságát támogató intézkedéscsomagot is. Valamint azt is, hogy a megkötött bérmegállapodás
juttatási elemeinek „egy bizonyos részét” pótszabadságra váltják át.

Ezek után tisztelettel  kérdezem, hogy 2020.06.15-én mire alapozva tett  miniszterelnök úr olyan
kijelentést,  miszerint  a  győri  Audi-gyárnak  erőteljes  kormányzati  támogatásra  van  szüksége  a
termelés újraindításához, illetve, hogy a kabinet kész pénzügyi hátteret is biztosítani a gyár teljes
kapacitáson való működéséhez?

Tisztelettel várom válaszát!


